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Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Zwracamy siê z proœb¹ o uchylenie dotychczasowego wskazania przebiegu autostrady A1 przez teren
gminy Bytom. Nowy projekt, proponowany przez grupê obywatelsk¹ mieszkañców Stolarzowic, zak³ada
po³¹czenie wêz³ów komunikacyjnych najkrótsz¹ tras¹, bez wyburzeñ, w zgodzie z Natur¹ 2000. Jest to
trasa omijaj¹ca dzielnicê Stolarzowice. Podobnego zdania jest Wojewódzki S¹d Administracyjny w War-
szawie, który wyrokiem z dnia 11 marca bie¿¹cego roku uchyli³ decyzjê lokalizacyjn¹ dotycz¹c¹ prze-
prowadzenia autostrady przez teren gminy Bytom ze szczególnym uwzglêdnieniem Stolarzowic.

Korzyœci, które mo¿na uzyskaæ, koryguj¹c przebieg autostrady zgodnie z tymi propozycjami, s¹ na-
stêpuj¹ce: skrócenie przebiegu o 1 km, to jest o 10%; wyprostowanie przebiegu, co zwiêkszy bezpie-
czeñstwo u¿ytkowania autostrady; zmniejszenie o jedn¹ sztukê liczby du¿ych obiektów in¿ynierskich,
co uproœci realizacjê budowy i zmniejszy koszty; wprowadzenie autostrady poza tereny chronione Natu-
ra 2000; zmniejszenie kosztów realizacji i napiêæ spo³ecznych, co zwi¹zane jest z brakiem koniecznoœci
wyburzeñ.

W zwi¹zku z tym prosimy o przeanalizowanie nowego wariantu przebiegu trasy A1 i przychylenie siê
do propozycji z³o¿onej przez Komitet Obrony Mieszkañców Stolarzowic oraz Towarzystwo Rozwoju Sto-
larzowic i Górnik.
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